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INTERPELACJA 

w sprawie przygotowania na zagrożenie bakterią New Delhi  

w Częstochowie 

 

 

 

Zwracam się z uprzejmą prośbą o informację nt. przygotowania miasta 

Częstochowy na ewentualne zagrożenie bakterią New Delhi. 

Chciałbym wiedzieć, czy przewidziane są specjalne procedury związane  

z powyższym faktem na terenie częstochowskich szpitali i czy odnotowano  

w naszym mieście jakiekolwiek zachorowanie od 2011 roku, kiedy stwierdzono 

pierwszy przypadek zakażenia w Polsce. 

Proszę o odpowiedź na powyższe pytania, które proszę potraktować jako 

troskę o naszych mieszkańców i zapoznanie z tym dosyć nowym tematem. 

 

 

 

        Z poważaniem 

       Jacek Krawczyk 


